
 

 

 

 

Se Kerteminde Kommunes retningslinjer for registrering af personoplysninger på www.kerteminde.dk) 

  

 

 

 

 

Bestyrelsesmøde for Marslev Skole og Børnehus 
Den 13. marts 2024 kl. 18.30 – 20.30 
Sted: Nymarken Skole & Børnehus 
 
Afbud:  Molly 
Fraværende:   
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

18.30 1.  Fælles mødedel 
1) Drøftelse af forslag om ændring af 

styrelsesvedtægt for daginstitutionsområdet 
(bilag)  

Der er en undren over, at man ikke sender til 
Institutionsbestyrelsen i forbindelse med et 
høringssvar ovenpå den debat, der har været i 
forbindelse med udarbejdelsen af styrelsesvedtægten.  
 
Savner, at der ikke står i vedtægten, at det er en 
prøveperiode på et år, så skal der evalueres. 
Gerne en løbende evaluering af overleveringen fra 
børnehuset for at sikre bedst mulig information.  
 
Ønske om at man søger en mulighed for, at der er 
dobbeltrepræsentation i bestyrelsen. 
 
Beslutning om, at der sendes referat ind som 
”høringssvar”- Formændene får det – og vurderer, 
hvordan det skal sendes ind – og sender ind.  
 

2) Gensidig orientering 
 

 
Marslev har været i avisen omkring 
elevtrivselsundersøgelsen gennemført sidste år. 
Artikelen handlede om, hvordan skoler arbejder med 
at sikre en høj elevtrivsel.  

 
 

 

19.00-
19:15 

2.  Børnehave 
Peter Slifsgaard orienterer  



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/4  
Ulvegrotten 2. april. En lidt anden metode.  
Bygges langsomt op i etaper – udbygges langsomt.  
Anja og Tilde er dem, som primært skal have ansvaret.  
 
Overgangsarbejdet fortsættes – men det handler om, 
hvorhenne det foregår.  
 
Eftermiddagsmadpakke anfægtes. Erfaringen er, at en 
usund madpakke giver urolige børn. Desværre er der 
ikke sket en ændring, efter det er blevet anfægtet. Så 
nu er der et ønske om en kampagne i samarbejde 
med forældrerådet. 
 
Klassisk bedsteforældredag i maj.  
 
Der arbejdes med principper for børnehusene.  
 
Der har været lidt udskiftning på personaledelen.  
 
Der kommer gradvis flere børn ind til sommerferien. 
Katrine ansætter ud fra minimumsnomeringen og 
tilpasser efter sommerferien igen.  
 
Der er sket meget i børnehuset – der er sat en 
pædagogisk retning. Det er en positiv udvikling.  
 
Ros til modtagelsen af pædagogisk assistent.  
 
Børn med uro fylder dog meget – men der arbejdes på 
det.  
 
Befolkningsprognosen er stigende i Marslev. 
  
 

19.15-
19.45 

3.   Refleksioner i forlængelse af hændelserne på 
Agedrup Skole og Borup Skole. 
Hvilke refleksioner giver hændelserne på de 2 skoler 

anledning til? 

I forbindelse med punktet vil skoleleder kort 

gennemgå skolens brug af  cirkulæret for god ro og 

orden.  

 Skulle bestyrelsen i forlængelse af drøftelsen ønske en 

bredere drøftelse er et dialogmøde med udvalget en 

mulighed ved en senere lejlighed. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/4  
Drøftelse om, hvorvidt der er episoder i Marslev. Vi 
genbesøgte en episode fra for 2 år siden – om 
hvordan vi tacklede det.  
 
Bestyrelsen ønsker meget at blive orienteret om, hvis 
der er sager – ligesom ved trivselproblematikker mv.  
 
Flemming gennemgik Cirkulæret for god ro og orden.  
 
Der er fra bestyrelsen tillid til skolen, at vi gør vores 
bedste og inddrager dem, hvor det er påkrævet.  

19.45-
20.15 

4.  Principper(O) 
Hvilke principper er gældende (bilag)? 
Skal nogle revideres? 
Er der noget, der kalder på nye/justeringer af 
principper?  
 
Udsættes  

20.15- 
20.25 

5.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6.  

Status på Marslev Skole og Børnehus 
 

• Ledelsen:  
Økonomi – vi har fået tildelt et budget for 
skoledelen. Der er stadig usikkerheder.   
Vi håber at være de kræfter, vi er lige nu er – 
det er udgangspunktet. Vi vil gerne holde fast i 
modellen med §16e og tovoksentimer.  
Så det er det, arbejdet lige nu går på.  
Vi har tre personaler, som lige nu er i 
tidsbegænsede ansættelser – og det skal vi 
undersøge i den nærmeste fremtid.  
Vi har ansat Jesper i Shahanas stilling – han er 
kommet godt fra start.  
VI har ansættelsessamtaler på onsdag og 
håber, at vi kan ansætte. Ellers er planen, at vi 
forlænger Liva.  

       
• SFO : Mangler elevtildeling, så lige nu er vi i 

minus. Forventningen er en del flere penge 
fordi vi har lige så mange børn som nu i det 
kommende skoleår.  
Vi er 21 -22 børn tilmeldte til påsken og planen 
er lavet. Der er meget god energi i SFO – men 
vi håber også her, at ansættelsen kommer til 
at ske.  
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• Forældre 
En henvendelse blev drøftet. 
 

• Bestyrelsen 
 

• Kommunen 
Ferieplan 2025/26 (bilag) 
Omorganisering af ungdomsskolen (bilag) 
 
Der var ingen bemærkninger. 

20.25-
20.30 

7.  Evt. 

 8.  Punkter til kommende møde: 
 
 
 
 

 
 
 

  


